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PROTOKÓŁ Nr VII/2024 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 1 października 2024 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pana Piotra Zawadzkiego -  Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto 1 października 2024 o godz. 10:04, a zakończono o godz. 11:07 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Bartłomiej Maciej Dworakowski 

2. Nina Góralczuk 

3. Walentyna Koptewicz 

4. Dariusz Kruszewski 

5. Marcin Niewiarowski 

6. Przemysław Orzełowski 

7. Cezary Pietruszczyk 

8. Marek Łukasz Bolesta 

9. Marcin Leszek Sawicki  

10. Barbara Tuszewicka 

11. Grzegorz Twarowski 

12. Iwona Wiercińska 

13. Katarzyna Zalewska 

14. Piotr Zawadzki 

15. Krzysztof Zembrowski 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra - Ptaszyńska, Wójt Gminy 

2. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

3. Izabela Busłowicz, Kierownik GOPS w Boćkach 

4. Walentyna Karnaszewska Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Boćkach 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie VII Sesji Rady Gminy 

2. Wręczenie Radnemu Panu Markowi Łukaszowi Bolesta zaświadczenia o wyborze 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad 

5. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad 

6. Przyjęcie protokołu z V i VI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania jak również 

szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 

rozliczania oraz rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska w przedmiocie nie dopuszczenia do utworzenia na 

terenie gminy jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Boćki 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Gminy Boćki 

13. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym 

14. Interpelacje i zapytania radnych 

15. Sprawy różne, wolne wnioski 

16. Zamknięcie obrad sesji 

 

1. Otwarcie VII Sesji Rady Gminy  

Obrady otworzył Pan Piotr Zawadzki. Poinformował o rozporządzeniu w sprawie ochrony 

danych osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych 

osób fizycznych. Sesja jest rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie 

internetowej gminy. Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną 

odpowiedzialność za ich upublicznienie. 

Przewodniczący Rady Gminy powitał wszystkich radnych, Panią Dorotę Kędra-Ptaszyńską - 

Wójta Gminy Boćki, Panią Mirosławę Andrzejuk - Skarbnika Gminy, Panią Walentynę 

Karnaszewską - Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Boćkach, Kierowników 

jednostek organizacyjnych Gminy i kierowników referatów Urzędu Gminy, pracowników 

Urzędu Gminy, Sołtysów i wszystkich przybyłych gości oraz oglądających sesję za 

pośrednictwem internetu. 

Pan Piotr Zawadzki poprosił o zabranie głosu przedstawiciela OSP Boćki strażaka Marcina 

Turkowicza, który w imieniu Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej Pana Eugeniusza Mieleszko 

podziękował Radzie Gminy Boćki za prezent z okazji 115-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Boćkach. Zakupiony został hełm oraz rękawice. Dzięki temu wzmocniona zostanie gotowość 

bojową jednostki OSP Boćki. Przewodniczący Rady Gminy również podziękował w imieniu 

całej rady za możliwość uczestniczenia w tej uroczystości. 

2. Wręczenie Radnemu Panu Markowi Łukaszowi Bolesta zaświadczenia o wyborze 

Pani Walentyna Karnaszewska Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Boćkach 

wręczyła zaświadczenie o wyborze  nowo wybranemu radnemu Markowi Łukaszowi Bolesta. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

Pan Piotr Zawadzki poprosił radnego Marka Łukasza Bolestę o powstanie. Odczytał rotę 

ślubowania, którą powtórzył pana Marek Łukasz Bolesta, kończąc ślubowanie słowami 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.  

4. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności poprzez 

wciśnięcie odpowiedniego przycisku na tablecie. Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum do prowadzenia obrad rady 

gminy i podejmowania prawomocnych uchwał. 

5. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad 
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Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że porządek obrad radni otrzymali elektronicznie na 

swoje tablety. Zapytał czy są uwagi do porządku obrad? Uwag nie zgłoszono więc 

przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad.  

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Zembrowski 

NIEOBECNI (0) 

6. Przyjęcie protokołu z V i VI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że protokoły z V i VI nadzwyczajnej sesji były 

wyłożone do wglądu dla wszystkich zainteresowanych 7 dni przed sesją, do dnia dzisiejszego 

nie zgłoszono uwag i przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Zembrowski 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu VI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Zembrowski 

NIEOBECNI (0) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035 

Głos zabrała Pani Mirosława Andrzejuk omawiając projekt uchwały. Pan Piotr Zawadzki 

poprosił o  pytania? Pytań nie zgłoszono, więc poddał uchwałę pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Zembrowski 

NIEOBECNI (0) 

Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Boćki na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

Pan Piotr Zawadzki powiedział, że projekt uchwały był omawiany wczoraj na posiedzeniu 

komisji, poprosił o zadawanie pytań. Radni pytań nie zgłosili, więc przeprowadził 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Zembrowski 

NIEOBECNI (0) 

Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania jak również 

szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 

rozliczania oraz rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług 

Głos zabrała Kierownik GOPS przedstawiając projekt uchwały. Projekt uchwały określa 

warunki przyznawania pomocy w formie usług opiekuńczych, specjalistycznych usług 

opiekuńczych oraz usług sąsiedzkich. Określa nowe warunki odpłatności za wskazane usługi 
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oraz warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat za ich pobieranie, jak również 

warunki przyznawania usług sąsiedzkich. W stosunku do wygaszanej uchwały, która była z 

2007 roku przyjęto inne zasady wysokości odpłatności za usługi, zastępując kwartalną stawkę 

wysokości kosztu usługi na stałą, obliczaną procentowo od najniższej emerytury obowiązującej 

w okresie świadczenia usługi. Ustalono także nowe kryteria dotyczące wysokości odpłatności 

w stosunku do kryterium dochodowego określonego w ustawie o pomocy społecznej. W 

rezultacie pozwoli to na obniżenie kosztów odpłatności mieszkańców, którzy ponoszą jakby 

koszty za świadczone usługi. Usługi opiekuńcze to nic innego jak pomoc innej osoby w 

zaspokojeniu codziennych potrzeb życiowych i przyznaje się osobom, które z racji wieku, 

choroby lub innych przyczyn wymagają pomocy innych  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania jak również 

szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 

rozliczania oraz rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Zembrowski 

NIEOBECNI (0) 

Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznania 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania, jak również szczegółowych warunków przyznawania wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania oraz rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych 

usług. 

Godzina 10:18 – Radny Krzysztof Zembrowski dołączył do obrad sesji 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska w przedmiocie nie dopuszczenia do utworzenia 

na terenie gminy jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Boćki odczytał petycję, która wpłynęła na ręce 

Przewodniczącego Rady Gminy. Pan Piotr Zawadzki powiedział, że petycja była rozpatrzona 

na posiedzeniu komisji w dniu 11 września 2024 roku. Członkowie komisji skarg, wniosków i 

petycji jednogłośnie uznali petycję za zasadną. Został przygotowany projekt uchwały, który 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał. Następnie poprosił o pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono, więc przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska w przedmiocie nie dopuszczenia do utworzenia na 

terenie gminy jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie stanowiska w przedmiocie 

niedopuszczenia do utworzenia na terenie gminy jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych 

imigrantów. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Boćki. 

Pan Piotr Zawadzki powiedział, że z racji wyborów uzupełniających po rezygnacji 

poprzedniego radnego w okręgu numer 12 należy nowego radnego wprowadzić do składu 

komisji. Proponuje się aby pan Marek Bolesta został członkiem komisji skarg, wniosków i 

petycji w miejsce byłego radnego. Zapytał czy nowy radny wyraża zgodę. Pan Marek Bolesta 

wyraził zgodę. Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

Czy jesteś za kandydaturą Pana Marka Łukasza Bolesta na członka Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zembrowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Następnie przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie powołania komisji skarg i wniosków, gdzie w miejsce byłego radnego wprowadzamy 

nowego rodnego pana Marka Łukasza Bolestę. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Boćki 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Marek Łukasz Bolesta, Bartłomiej Maciej Dworakowski, Nina Góralczuk, Walentyna 

Koptewicz, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Przemysław Orzełowski, Cezary 

Pietruszczyk, Marcin Leszek Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Iwona 

Wiercińska, Katarzyna Zalewska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę zmieniającej uchwałę w sprawie powołania komisji 

skarg wniosków i petycji Rady Gminy Boćki. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Gminy Boćki. 
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Pan Piotr Zawadzki powiedział, że w komisji finansów i rozwoju gospodarczego również 

musimy na miejsce byłego radnego wprowadzić innego radnego. Poprosił o zgłoszenie 

kandydatów do składu komisji. Zgłoszono kandydatury Pana Grzegorza Twarowskiego oraz 

Pani Iwony Wiercińskiej. Następnie Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie 

nad każdym kandydatem oddzielnie.  

Głosowano w sprawie 

Czy jesteś za kandydaturą Pana Grzegorza Twarowskiego na członka Komisji Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Marcin Leszek 

Sawicki, Barbara Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Katarzyna Zalewska 

PRZECIW (6) 

Marek Łukasz Bolesta, Nina Góralczuk, Przemysław Orzełowski, Cezary Pietruszczyk, Iwona 

Wiercińska, Piotr Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Walentyna Koptewicz, Krzysztof Zembrowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Czy jesteś za kandydaturą Pani Iwony Wiercińskiej na członka Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Marek Łukasz Bolesta, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Przemysław Orzełowski, 

Cezary Pietruszczyk, Iwona Wiercińska, Piotr Zawadzki, Krzysztof Zembrowski 

PRZECIW (6) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Dariusz Kruszewski, Marcin Leszek Sawicki, Barbara 

Tuszewicka, Grzegorz Twarowski, Katarzyna Zalewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Marcin Niewiarowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Następnie przeprowadził głosowania nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Boćki, gdzie w miejsce 

byłego radnego wprowadza się nowego radnego w związku z tym, że pani Iwona dostała 8 

głosów, więc panią Iwonę Wiercińską. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Gminy Boćki 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Marek Łukasz Bolesta, Nina Góralczuk, Walentyna Koptewicz, Przemysław Orzełowski, 

Cezary Pietruszczyk, Barbara Tuszewicka, Iwona Wiercińska, Piotr Zawadzki, Krzysztof 

Zembrowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Bartłomiej Maciej Dworakowski, Dariusz Kruszewski, Marcin Niewiarowski, Marcin Leszek 

Sawicki, Grzegorz Twarowski, Katarzyna Zalewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Rada Gminy przyjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Boćki. 

13. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym 

Głos zabrała Pani Wójt. Odczytała harmonogram realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na 

piątej i szóstej nadzwyczajnej sesji. Następnie omówiła okres międzysesyjny. Pani Wójt 

uczestniczyła w 105 rocznicy istnienia Policji w uroczystościach, które odbyły się w naszej 

Komendzie Powiatowej Policji. Odbyły się gminne zawody strażackie, jubileusz 115-lecia 

Straży Pożarnej w Boćkach. Odbyły się dwie duże imprezy wakacyjne, czyli gala disco polu i 

festiwal folkloru. które cieszyły się dużą frekwencją. Przez cały okres wakacyjny, a nawet 

jeszcze i wrześniowy odbywały się festyny wiejskie, sami swoi, organizowane przez Gminne 

Ośrodki Kultury i Sołtysów, Rady Sołeckie i społeczność lokalną, tam gdzie była potrzeba, 

gdzie była inicjatywa. Odbywały się takie festyny, gdzie wspólnie mogliśmy spędzić czas, były 

atrakcje dla dzieci. Podziękowała za aktywność w tworzeniu oddolnych inicjatyw. Tradycyjnie 

pod pomnikiem Powstańców Styczniowych odbyła się Msza Święta w Wygonowie. Święto 
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parafialne naszej parafii prawosławnej, pięćsetlecie, dwustulecie budowy cerkwi, stulecie 

autokefali, uczestniczyliśmy w tym dużym, ogromnym święcie naszej parafii. Wójt w imieniu 

wszystkich mieszkańców parafianom na ręce księdza proboszcza złożyła utensylia w postaci 

krzyża. Krzyża takiego, który w nabożeństwach jest całowany w cerkwi. Na pamiątkę 500-lecia 

tej parafii, na pamiątkę dwustolecia budowy cerkwi w imieniu wszystkich mieszkańców. Na 

stawach odbyły się zawody wędkarskie o Puchar Wójta. W zawodach uczestniczyło 18 

uczestników. Zawody odbyły się w sympatycznej atmosferze, w życzliwości i przy dobrej 

pogodzie. Pani Wójt mówiła, że nasza społeczna działaczka pani Magdalena Stopa otworzyła 

wystawą kolejny album, który możecie państwo obserwować na ogrodzeniu dawnej apteki i 

szkoły. Album prezentujący stare zdjęcia naszej społeczności, tam gdzie pani Magda dotarła do 

osób, które wyszperały ze swoich zasobów rodzinnych stare fotografie. W okresie 

międzysesyjnym trwały zebrania sołeckie dotyczące wyboru przedsięwzięć w ramach funduszu 

sołeckiego na 2025 rok, dodała że gdzie mogła tam uczestniczyła w tych zebraniach. Wójt na 

początku miała swoją inicjatywę, niemniej jednak po kilku zebraniach tych pierwszych 

zdecydowała, że jakby mieszkańcy mają na tyle zapotrzebowania na swoje inicjatywy i 

pomysły na przekazywanie swoich pieniędzy na rzecz tylko i wyłącznie swoich sołectw, że 

upadła ta inicjatywa zbierania pieniędzy na rzecz zakupu autobusu. Różnie mieszkańcy 

przeznaczają te pieniądze. Dużo część tych środków przeznaczona jest na drogi. Druga część, 

jest przeznaczana na infrastrukturę społeczną związaną z remontem świetlic, czy 

przygotowanie miejsc do wspólnego przebywania i wypoczynku. Pani Wójt mówiła również, 

że trwają prace restauratorskie i konserwatorskie w ramach programu Polski Ład Ochrona 

Zabytków, zarówno w cerkwi w Andryjankach, jak i w kościele parafialnym w Boćkach. 

Rozstrzygnięty został przetarg na poprawę infrastruktury drogowej w gminie Boćki etap drugi. 

W przetargu wzięły udział dwie firmy. Środki, które mieliśmy zaplanowane to była kwota 8 

milionów 921 tysięcy. Najniższa oferta wynosiła 8 milionów 384 Firma Maxbud, a druga oferta 

Inżynieria Lądowa 9 milionów 438 tysięcy. Środki, które pozostały z tego przetargu zostały w 

całości przeznaczone na inny przetarg, na przetarg związany z przebudową dróg w centrum 

miejscowości Boćki, z budową drogi na ulicy Akacjowej, nawierzchni asfaltowej i budową 

odcinka drogi na tzw. ulicy Warszawskiej w Andryjankach. Wójt Gminy mówiła, że trwają 

prace dotyczące inwestycji przebudowa dróg na terenie gminy Boćki etap pierwszy. Zostały 

położona już obydwie warstwy nawierzchni asfaltowej na drodze z Wiercienia do drogi 

powiatowej do Starowsi, na ulicy Grunwaldzkiej. Czekamy na decyzję o zezwolenie realizacji 

inwestycji drogowej na ulicę Polną. Tutaj trzeba będzie podpisać aneks do tej umowy z 

wykonawcą, bo wszystko wskazuje na to, że samą dokumentacją wykonawca się nie wyrobi do 

14 października. Trwają prace w realizacji przedsięwzięcia modernizacja infrastruktury 

drogowej w miejscowości Boćki. Rozpoczęły się w poniedziałek. Tutaj mamy budowę dwóch 

dróg. To jest droga prowadząca od arhelanu do bloków tak zwany u nas to technicznie nazwany 

w projektach zaułek. Oraz czekamy również na decyzję Starosty w związku z tym, iż na ulicę 

Lipową jest złożony wniosek na zezwolenie na realizację inwestycji drogowej, jak tylko będzie 

akceptacja, będzie decyzja ZRIT, to wykonawca, kończąc zaułek przejdzie na ulicę Lipową. 

Pani Wójt powiedziała, że do Urzędu Gminy wpłynął wniosek o przygotowanie planu 

zagospodarowania przestrzennego, jeżeli chodzi o wiatraki. Będziemy procedować to na 

posiedzeniach wspólnych komisji z radnymi. Będzie też szereg spotkań z mieszkańcami przed 

podjęciem przez Radę Gminy uchwały o przystąpieniu do aktu planowania przestrzennego do 

przygotowywania. Przypominam, że ta uchwała wrześniowa Rady Gminy, poprzedniej Rady 

Gminy była uchwałą intencyjną. Tu już będzie ta właściwa uchwała do przystąpienia do 

przygotowywania planu zagospodarowania przestrzennego. Gmina wzięła udział w konkursie 
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organizowanym przez Marszałka Województwa w konkursie pod nazwą Podlaskie Samorządy 

dla Kobiet organizowanym przez Zarząd Województwa Podlaskiego we współpracy z Podlaską 

Radą Kobiet i wśród 118 gmin, które są w województwie nasza gmina i miasto Białystok 

zostaliśmy obdarzeni tytułem lidera. Otrzymaliśmy taką statuetkę, statuetkę lidera. Pani Wójt 

złożyła statuetkę na ręce wszystkich pań zaangażowanych w życie publiczne, społeczne naszej 

miejscowości, naszej gminy, Pań radnych, sołtysek, wszystkich kobiet, które uczestniczą też 

czy pracują w organach zarządzających jako dyrektorki szkół, bibliotek. W obecności wójta 

odbył się zarząd wspólnoty gruntowej wsi Boćki, posiedzenie zarządu wspólnoty gruntowej 

wsi Boćki dotyczące sytuacji przejęcia przez Generalną Dyrekcję Dróg Kierowych i Autostrad, 

czyli Skarb Państwa majątku wspólnoty pod budowę drogi S19. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Piotr Zawadzki prosiło radnych o zapytania. Radni interpelacji i zapytań nie zgłosili. 

16. Sprawy różne, wolne wnioski. 

Głos zabrał Pan Bartłomiej Dworakowski Na wstępie podziękował Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w imieniu klubu sportowego KP Bocian-Boćki za zakup wody dla drużyny 

seniorów, grup młodzieżowych. Podziękował Sołtysom z rejonu pierwszego, drugiego, trzeciego, 

sołtysom gminy Boćki za pieniądze z funduszu sołeckiego w tamtym roku. Obecnie klub sportowy jest 

na etapie budowy nowiutkich boksów w szatniach. Podziękował również za wsparcie na przyszły rok. 

Mówił, że mieszkańcy i kierowcy autobusów skarżą się, jeżeli chodzi o zakręty ze Skalimowa w stronę 

Bodaczek, są bardzo mocno zarośnięte krzakami. Kierowca autobusu narzeka, że jest niebezpiecznie 

bo nie widzi co nadjeżdża z drugiej strony i nieraz jakieś auta na czołówkę wyskakują, to jest droga 

powiatowa, prosił żeby gmina zadziałała w tej kwestii. Radny miał pytanie odnośnie zbiorników 

retencyjnych, czy coś w tym temacie się ruszyło. Mówił także, że widział taki grant na wymianę źródeł 

ciepła i poprawy efektywności energetycznej szkół. Chyba Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej ogłosił, a w planach mamy termoizolację szkoły w Andryjankach. Może warto 

byłoby przyjrzeć się temu tematowi i zobaczyć jakie są możliwości w tym kierunku.  

Głos zabrał Pan Piotr Tałałaj Sołtys wsi Wygonowo. Podziękował pracownikom gminy, bo łopatami 

łatali dziury, ale szczególnie podziękował wytwórni mas bitumicznych, która oferowała masę, sporo tej 

masy na drogę w kierunku Wygonowa i nie wszystkie dziury tam zostały połatane, ale tyle na ile 

wystarczyło tej masy. Prosił Panią Wójt żeby podziękowała panu z wytwórni mas bitumicznych za ten 

prezent. Dodał, że składał prośbę do Pana Przewodniczącego jako rolnik, żeby mieszkańcy naszej 

gminy za przykładem innych gmin zebrali się i pomogli powodzianom, rolnikom, po prostu rolnikom, 

bo oni nie mają pasz, zostali z niczym i żeby przeprowadzić zbiórki. Jeżeli ktoś ma jakiekolwiek 

pomysły. Jak przeprowadzić tą zbiórkę, zapewnić transport, przez jakie organizacje, czy rolnicze, czy 

samorządowe. Mówił jak zorganizowała taką pomoc gmina Siemiatycze.  Pan Piotr Zawadzki 

powiedział, że to można zorganizować poprzez Izby Rolnicze albo Ośrodek Doradztwa Rolniczego, 

które z chęcią by poprzez swoich działaczy przynajmniej do jednej miejscowości, do jednej wsi lub 

dwóch wsi tak, żeby pomoc trafiła do konkretnych osób. Postaramy się dowiedzieć czy brakuje siana 

czy zboża i wtedy ewentualnie do sołtysów dojdzie wiadomość na co byśmy zbierali i jaki 

zorganizowali transport. Pani Wójt odpowiedziała Radnemu Dworakowskiemu. Jeżeli chodzi o drogę  

Skalimowo - Bodaczki  to jest droga powiatowa, natomiast zaraz po sesji obiecała wykonać  telefon 

przypominający, bo już sytuacja była alarmowana do dyrektora zarządu dróg powiatowych w sprawie 

stanu drogi i pobocza. Jeżeli chodzi o zbiorniki retencyjne. Rozmawiała z dyrektorem Departamentu 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Lista rankingowa wniosków jest długa. Było kryterium 

terminu złożenia wniosku. Konkretnie to w tym przypadku chodzi o godzinę złożenia wniosku, bo 

termin naboru wniosków rozpoczął się w poniedziałek. Gmina w poniedziałek ten wniosek złożyła. 

Dyrektor departamentu prosił o cierpliwość jak rozwinie się sytuacja  na liście rankingowej, które 
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wnioski pójdą faktycznie do realizacji, a które były po prostu nad wyraz złożone. Myśmy złożyli te 

wnioski w pierwszym dniu otwarcia naboru. Więc musimy jeszcze troszeczkę poczekać. Pani Wójt 

powiedziała, że jeżeli chodzi o efektywność energetyczną szkół tak faktycznie jest ten nabór, natomiast 

z punktu widzenia ze względu na sytuację powodziową. to ten nabór został przesunięty, Komunikat, 

który się pojawił na stronie Polskiej Agencji Prasowej skierowanej do samorządu, nabór Narodowy 

Fundusz Ochrony Środowiska przesunął na dzień 14 października. Przypuszczalnie związane jest to z 

tym, że część środków będzie po prostu ręcznie przesuwana z tego budżetu, z tej puli, która miała być 

przeznaczona na ogólny nabór, będzie pewnie przeznaczona na obszary, które uległy powodzi. Nabór 

będzie do 30 grudnia i rzeczywiście będziemy chcieli się pochylić nad tym, żeby po te pieniądze 

sięgnąć.  

Głos zabrał Pan Grzegorz Twarowski. Zadał pytanie dla Pani Wójty, jeżeli chodzi o przepompownię 

Jakubowskie, czy został rozwiązany problem i w jaki sposób? Pani Wójt odpowiedziała, że jeżeli 

chodzi o przepompownię w Jakubowskich, na dzień dzisiejszy nie mamy zgłoszeń, żeby jakaś sytuacja 

była, żeby coś się działo z wodą. Zarówno gmina, jak i Wodociągi Podlaskie nie mamy zgłoszeń, żeby 

coś się z tą wodą działo. Były to sytuacje awaryjne w momencie braku prądu. W tej chwili została 

podłączona, zrealizowana możliwość podłączenia do agregatu w przypadku braku prądu, bo dwa albo 

trzy razy zdarzyło się tak, że jak były wichury i nie było prądu drugiej fazy w Jakubowskich, no to 

wtedy wiadomo, że ten proces nie działał i tam był problem. W tej chwili jest możliwość podłączenia 

do agregatu. Natomiast jeżeli chodzi o sprawy automatyczne, no to chyba dwa razy mieliśmy do 

czynienia z awarią tej automatyki, po prostu któreś bezpieczniki najprawdopodobniej wysiadały, 

natomiast w tej chwili nie mamy sytuacji takiej, zarówno my jak i wodociągi nie mają zgłoszeń, żeby 

coś się działo. Radny Twarowski dopytał czy mamy pewność, że problem nie wystąpi kolejny raz, jeżeli 

przyjdą okresy letnie i duży pobór wody? Wójt odpowiedziała, że nie mamy takiej pewności i tutaj to 

jest jeszcze temat otwarty. Pan Grzegorz Twarowski pytał także o zagospodarowanie przestrzenne 

miejscowości Boćki, chodziło o przetarg. Pani Wójt powiedziała, że był przetarg i dwie firmy złożyły 

oferty. Gmina miała w budżecie środki 4 miliony 261 tysięcy. Jedna z firm złożyła ofertę na kwotę 6 

milionów 616 tysięcy, druga z firm na kwotę 6 milionów 527 tysięcy. W związku z czym w budżecie 

brakowało nam do tej inwestycje 2 miliony 300 i nie został wyłoniony wykonawca, i zwróciliśmy się 

do Ministra Finansów o zmianę zakresu inwestycji i tutaj jeszcze spotkaliśmy się z inwestorami, którzy 

ewentualnie startowali do tych przetargów, rozmawialiśmy o tych kwotach na podstawie jakich jakby 

szacunków zostały one w taki sposób określone. Czekamy na decyzję ministra i będziemy ogłaszać 

przetarg jeszcze raz. Wójt powiedziała, że rozstrzygnęliśmy przetarg na Orlik i w związku z ofertami, 

które wpłynęły mieliśmy tam kwotę 100 tysięcy dotacji, 100 tysięcy wkład własny, najniższa oferta, 

495 tysięcy i 33 tysiące oświetlenie. Łącznie 517 tys. zł. To spora kwota, nie mniej jednak podjęliśmy 

decyzję wspólnie tutaj po obradach na posiedzeniach wspólnych komisji. Podjęliśmy decyzję o 

przesunięciu środków budżetowych gminy i wyłoniliśmy wykonawcę. Dzisiaj albo jutro zobaczymy 

jak pan wykonawca dojedzie, podpisujemy umowę na realizację tej inwestycji i rozpoczynamy remont 

Orlika. Jeszcze najważniejsza rzecz, to znaczy najświeższa rzecz, że rozstrzygnęliśmy przetarg na 

wymianę oświetlenia na terenie całej gminy. Kwota, którą mieliśmy przeznaczoną na realizację 

zamówienia to była kwota 989 900 zł. 9 firm złożyło oferty. Różne były kwoty jeżeli chodzi o rozpiętość 

583 560, 460 584, 580 668. Natomiast najniższa oferta na kwotę 335 tysięcy 820 złotych. W związku 

z tym, iż posiadamy środki finansowe na ten cel i nie musimy dokładać pieniążków, przesuwać, szukać, 

natychmiast podpisujemy umowę z wykonawcą i wykonawca jest gotowy rozpocząć realizację zadania, 

czyli wymianę oświetlenia ulicznego. na terenie całej gminy Boćki.  

Następnie głos zabrał Pan Dariusz Kruszewski. Prosił i pytał Panią Wójt w związku z ulicą 

Łukaszewicza, która jest przy Biedronce, chodziło o bezpieczeństwo na tej drodze. Mówił, że po 

wybudowaniu, otwarciu tego sklepu jest problem z ruchem. Po dwóch tygodniach od otwarcia były 

cztery wypadki, w tym dwa samochody skasowane - szkoda całkowita. Prosił żeby Pani Wójt w tym 

kierunku zainterweniowała w  powiecie, bo na razie to są tylko samochody rozbite oby nie było gorzej. 

Wójt podziękowała za tę uwagę radnemu, powiedziała, że telefonicznie zainterweniuje. Przypomniała, 
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że na komisjach był obecny Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg i rozmawialiśmy o progach 

zwalniających właśnie na ulicy Łukaszewicza. i na ulicy Zarzeckiej. Czekamy na odpowiedź, bo na to 

złożyliśmy pismo. Wiadomo, że jak są te stłuczki to nikt tego nie zgłasza na policję i formalnie na 

papierze to nie istnieje. To my wiemy jako mieszkańcy, państwo wiecie jako osoby, które udzielały 

pomocy tym osobom, które uczestniczyły w kolizjach i taką informację przekaże dyrektorowi dróg 

powiatowych. Radny Kruszewski dodał, że chodzi o to, że w tym momencie jest problem, jeżeli jest 

wypadek, policja przyjeżdża, nie ma oznakowania, nie ma progów i to jest po prostu naprawdę problem 

i ci ludzie, którzy są poszkodowanymi zostają sprawcami. Nie ma oznakowania, nie ma progów 

zwalniających i nie ma do czego się po prostu przyczepić.  

Ponownie głos zabrał Pan Bartłomiej Dworakowski. Odnośnie drogi prof. W. Łukaszewicza. Mówił, 

że rozmawiano na komisjach o kwestii bardziej zdecydowanego odgrodzenia chodnika od jezdni bo 

wiadomo że sama pomalowana linia nie zawsze wystarczy. Ludzie chodzący do kościoła wielokrotnie 

narzekają, że auta zjeżdżają jakby w stronę chodnika i spychają pieszych do rowu. Oczywiście nie jest 

to jakieś nagminne, ale się zdarza. Uwagę zwraca jeszcze fakt braku przejścia dla pieszych na 

wysokości Biedronki. Nawet ludzie idący z tej strony nie mają jak przejść tak zgodnie z prawem, bo 

po prostu przechodzą przez drogę do Biedronki przeskakując, nie ma tam żadnego przejścia dla 

pieszych. Można w tym temacie pomyśleć żeby to było i bezpiecznie i wiadomo jak ktoś przechodzi 

przez ulicę w niedozwolonym miejscu, gdzie nie ma miejsca dla pieszych to też naraża się na mandat. 

ale głównie chodzi tu o bezpieczeństwo. Radny powiedział odnośnie zbiorników retencyjnych, o ile 

mu wiadomo to byliśmy na dziewięćdziesiątym szóstym lub siódmym miejscu nasz wniosek pierwszy. 

Gmina złożyła dwa wnioski, dlatego z punktu widzenia nawet matematyki, to nawet jeżeli inne gminy 

wycofają część swoich wniosków to i tak matematycznie chyba nic nam nie da, ale to pani Wójt się na 

tym zna lepiej.  

16. Zamknięcie obrad sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Boćki zamknął obrady VII 

Sesji.  

Protokołował: Magdalena Kozłowska 
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